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Олимпиада Open Doors 2021-2022 готовится к открытию
15 сентября стартует пятая Международная олимпиада для абитуриентов магистратуры и аспирантуры Open Doors: Russian Scholarship Project, благодаря которой студенты из разных стран мира могут бесплатно получить образование на магистерских и аспирантских программах в лучших российских университетах. 
Олимпиада проводится при поддержке Минобрнауки России и Россотрудничества, организатором проекта выступает Ассоциация «Глобальные университеты». Благодаря данной инициативе талантливые студенты из-за рубежа имеют возможность поступить в магистратуру и аспирантуру по системе «одного окна» – абитуриент может выбрать любой из университетов России, в том числе вузов, входящих в международные рейтинги Times Higher Education World University Rankings (THE), QS World University Rankings, Academic Ranking of World Universities (ARWU). 
Участвовать в Олимпиаде могут иностранные граждане, а также россияне, постоянно проживающие за рубежом. Участники Олимпиады должны иметь высшее образование или завершать обучение соответствующего уровня в 2022 году. 
Все этапы Олимпиады проводятся онлайн на русском или английском языках. Обучение в университете возможно как на русском, так и английском языке. 
В Олимпиаде 2020-21 учебного года приняло участие более 56 тысяч чел. из 197 стран, победителями и призерами стали 884 чел. из 83 стран по 14 Профилям. 
Олимпиада по треку магистратуры проводится в 2 этапа. На первом этапе оцениваются портфолио. Участники, успешно прошедшие отбор, приглашаются на второй этап, где они решают Олимпиадные задания в режиме прокторинга. 
Трек аспирантуры предполагает также третий этап – интервью с потенциальными научными руководителями. Если интервью пройдено удачно, участник выбирает научного руководителя из числа тех, кто выразил готовность с ним работать.
Для участия в олимпиаде нужно пройти регистрацию на сайте проекта: od.globaluni.ru. Регистрация открыта с 15 сентября по 10 декабря 2021 года. 

Open Doors Olympiad 2021-2022: Russian Scholarship Project will be open soon
On September 15th, the “Open Doors Olympiad: Russian Scholarship Project” starts for the fifth time. Students from all over the world can participate in the Olympiad and win a scholarship to study for at master’s and PhD programs in the best Russian universities. 
[bookmark: _GoBack]The Olympiad is organized by the Association of Global Universities in collaboration with the Ministry of Science and Higher Education of the Russian Federation and the Rossotrudnichestvo Federal Agency. Thanks to the project, talented students from different countries can be admitted to master’s and PhD programs using the “single window” system: the winners and awardees of the Olympiad can choose among Russian universities, including universities placed in the prestigious international rankings - the THE World University Rankings, QS World University Rankings and the Academic Ranking of World Universities (ARWU). 
Foreign citizens and compatriots permanently residing abroad can take part in the Olympiad. Participants of the Olympiad must have a bachelor's (alternatively a five-year specialist's degree) or complete the required degree program in 2022. 
All rounds of the Olympiad are held online in Russian or in English. The language of instruction in Russian universities can be Russian or English.
In 2020-2021, more than 56 000 people from 197 countries took part in the Olympiad, and 884 participants in 14 subject areas from 83 countries became the winners and awardees. 
Both Master’s and Doctoral tracks include two rounds. The first round is a portfolio competition. Those who have been selected after the evaluation of their portfolios are invited to take part in the second round of the Olympiad, which is a proctored test. 
The Doctoral track includes one additional round - an interview with potential research advisors. Provided the interview is successful, the participant chooses a research advisor from among those who have agreed to supervise their research. 
To take part in the Olympiad, participants should register on the Project website: https://od.globaluni.ru/en/. Registration is open from September 15th to December 10th, 2021.
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